

Whether you are at work, home or in your community,  
the labor movement wants you to

# KNOW YOUR RIGHTS

and be prepared when interacting with law  
enforcement, including immigration agents.

- 1 Stay calm, don't run and just say "I choose to remain silent."
- 2 Do **NOT** sign anything! You have the right to consult with an attorney before answering any questions or signing any documents.
- 3 If you have valid U.S. immigration **DOCUMENTS**, carry them with you. Don't carry a foreign passport or papers from another country, as these could be used against you in deportation proceedings. Never carry false documents or lie about your immigration status.
- 4 No law enforcement agent has the right to enter your home without a proper warrant from a court signed by a judge. Do **NOT** open the door without having them first show you a signed warrant, and do not accept a warrant from DHS.

**AFL-CIO**

## EXERCISE YOUR RIGHTS!

- If you are stopped by law enforcement, hand this card to the officer and remain silent.
- If law enforcement knocks on your door, slide this card under the door and remain silent until the officer shows you a warrant from a court signed by a judge—immigration warrants from DHS do not count.

NOTE: This information is not meant to  
serve as legal advice.

DETACH HERE

I am exercising my right to remain silent, my right to refuse to answer your questions and my right to refuse to sign anything, until I consult an attorney.

Unless you have a signed judicial warrant, I do NOT consent to your search of my home, vehicle or property. If I am detained, I request to contact this attorney/organization immediately.

Phone # \_\_\_\_\_

Thank You

Whether you are at work, home or in your community,  
the labor movement wants you to

# KNOW YOUR RIGHTS

and be prepared when interacting with law  
enforcement, including immigration agents.

- 1 Stay calm, don't run and just say "I choose to remain silent."
- 2 Do **NOT** sign anything! You have the right to consult with an attorney before answering any questions or signing any documents.
- 3 If you have valid U.S. immigration **DOCUMENTS**, carry them with you. Don't carry a foreign passport or papers from another country, as these could be used against you in deportation proceedings. Never carry false documents or lie about your immigration status.
- 4 No law enforcement agent has the right to enter your home without a proper warrant from a court signed by a judge. Do **NOT** open the door without having them first show you a signed warrant, and do not accept a warrant from DHS.

**AFL-CIO**

## EXERCISE YOUR RIGHTS!

- If you are stopped by law enforcement, hand this card to the officer and remain silent.
- If law enforcement knocks on your door, slide this card under the door and remain silent until the officer shows you a warrant from a court signed by a judge—immigration warrants from DHS do not count.

NOTE: This information is not meant to  
serve as legal advice.

DETACH HERE

I am exercising my right to remain silent, my right to refuse to answer your questions and my right to refuse to sign anything, until I consult an attorney.

Unless you have a signed judicial warrant, I do NOT consent to your search of my home, vehicle or property. If I am detained, I request to contact this attorney/organization immediately.

Phone # \_\_\_\_\_

Thank You

无论您是在工作、在家还是在街上，  
劳工运动都希望您

# 了解自己的权利

并为与包括移民代理在内的执法部门  
打交道做好准备。

**1** 保持冷静，不要逃跑，并说“I choose to remain silent”（我选择保持沉默）。

**2** 不要签署任何文件！在回答任何问题或签署任何文件之前，您有权咨询律师。

**3** 如果您有有效的，且能证明您美国移民身份的文件，请随身携带该文件。

不要携带外国护照或其他国家的文件。这些文件可能会在驱逐出境程序中对您不利。

绝对不要携带虚假文件或谎报您的移民身份。

**4** 如果没有法官签署的法院指示搜查令，任何执法人员都无权进入您的居所。在他们没有向您出示签署的搜查令之前，**请勿开门**，也不要接受国土安全部（DHS）的搜查令。

AFL-CIO

## 行使您的权利！

- 如果您被执法部门拦截，请将这张卡交给执法人员并保持沉默。
- 如果执法部门敲门，请将此卡滑入门下，并保持沉默，直到执法人员向您出示由法官签署的法院授权令（国土安全部签发的移民授权令不计算在内）。

注意：此信息并不旨在作为法律建议。

从这里剪下来

在咨询律师之前，我将行使保持沉默的权利、拒绝回答您的问题的权利以及拒绝签署任何文件的权利。

除非您有签署的司法令，否则我不同意您搜查我的房屋、车辆或财产。如果我被拘留，我要求立即联系以下的律师/组织。

电话 # \_\_\_\_\_

谢谢

MANDARIN

无论您是在工作、在家还是在街上，  
劳工运动都希望您

# 了解自己的权利

并为与包括移民代理在内的执法部门  
打交道做好准备。

**1** 保持冷静，不要逃跑，并说“I choose to remain silent”（我选择保持沉默）。

**2** 不要签署任何文件！在回答任何问题或签署任何文件之前，您有权咨询律师。

**3** 如果您有有效的，且能证明您美国移民身份的文件，请随身携带该文件。

不要携带外国护照或其他国家的文件。这些文件可能会在驱逐出境程序中对您不利。

绝对不要携带虚假文件或谎报您的移民身份。

**4** 如果没有法官签署的法院指示搜查令，任何执法人员都无权进入您的居所。在他们没有向您出示签署的搜查令之前，**请勿开门**，也不要接受国土安全部（DHS）的搜查令。

AFL-CIO

## 行使您的权利！

- 如果您被执法部门拦截，请将这张卡交给执法人员并保持沉默。
- 如果执法部门敲门，请将此卡滑入门下，并保持沉默，直到执法人员向您出示由法官签署的法院授权令（国土安全部签发的移民授权令不计算在内）。

注意：此信息并不旨在作为法律建议。

从这里剪下来

在咨询律师之前，我将行使保持沉默的权利、拒绝回答您的问题的权利以及拒绝签署任何文件的权利。

除非您有签署的司法令，否则我不同意您搜查我的房屋、车辆或财产。如果我被拘留，我要求立即联系以下的律师/组织。

电话 # \_\_\_\_\_

谢谢

MANDARIN